

Referat styremøte Ormlia 4.september 2023

Til stede: Odd-Reidar, Charlotte, Tom, Pia og Mariann

Fravær: Lilli

09.01.23

Tom og Odd Reidar har vært på orienteringsmøte med Skiklubben (EVS).

De orienterte om følgende:

Det skal legges nytt tak på klubbhuset i oktober, dette får ingen konsekvenser for oss som brukere av bygget.

Bygget ved siden av klubbhuset skal rives, her kommer det til å bli satt opp et nytt bygg på 12 x 22m som skal brukes til tråkke/løypemaskiner. Veien inn til Ormlia blir flyttet lengre ut mot skogen og den vil ha delvis ankomst over berget der vi har bålplassen.

Det nye bygget kommer til å ta ca 5-6m av parkeringen ved gjerdet mot skistadion, vi mister da noen parkeringsplasser (3 -4).

Det vil bli lagt inn kabel med høyere strømkurs, dette gjør at vi kan få mulighet til å få en større kurs i hallen, og kanskje få montert en varmpumpe eller lignende.

Det skal også legges inn vann i det nye bygget og det skal ordnes slik at vi får tilgang til tapping o.l.

Skiklubben regner med byggestart på vårparten 2024.

Legger ved tegning/skisse av prosjektet i referatet.

EHK ytret ønske om å få benytte gressplenen på området, EVS skal gjøre noen undersøkelser før de kaller inn til dugnad for både EHK og EVS medlemmer. Aktuelt område må ryddes for stein og lignende, kanskje harves og planeres. Området det er snakk om er fra målskiltet og ned til skogkanten, ca 100 meters lengde og bredden mellom rulleskitraseen. Med en skikkelig innsats kan vi få et flott område for utetrening, stevneområde o.l.

09.02.23

Mail fra Stein, angående eventuelt innkjøp av nye skiltholdere og skilt nummer til rally gruppa.

Stevnekomiteen har telt opp klubbens skiltholdere og kommet frem til at vi har 44 stk, noe som er nok.

Noen av skiltholderne er bøyd, men de lar seg fint reparere med litt innsats. Stein tar ansvar for dette.

Odd Reidar lager flere skilt nummer.

09.03.23

Stevnekomiteen i Rallylydighet ønsker en AG-tunnel på 3m da de mangler en slik for å benytte 2 baner samtidig på stevner.

Stevnekomiteen prøver i å få lånt en til stevnet 27.september. En annen mulighet er å legge ut forespørsel på rallylydighet-norge om kjøp eller lån/leie. Charlotte har sendt en forespørsel til leder i Nannestad hundeklubb.

09.04.23

E-post fra Norske redningshunder ang stand på Gjørmelabben 9 september.

Styret har ikke mulighet til å organisere noe på så kort varsel.

09.05.23

Forespørsel fra Stine angående utvidet treningstid for LP gruppa på mandager fra kl 21.00 – 22.00

Styrer har ingen innvendinger mot forslaget og gjør det gjeldende fra mandag

09.06.23

Økonomi

Klubben har god økonomi

09.07.23

Post

Ingen post

Neste styremøte blir 3 oktober kl. 18.00 på Ormlia





